
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 1098
van GWENNY DE VROE
datum: 7 april 2017

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Import van pups  -  Vijftienwekenregel  -  Keurmerk

A. In antwoord op vragen om uitleg over de import van honden in de Commissie voor 
Leefmilieu, Natuur, Ruimtelijke Ordening, Energie en Dierenwelzijn van woensdag 8 
maart 2017 (vragen om uitleg nrs. 1365, 1367, 1370 en 1454) stelde de minister dat 
hij ‘alleszins denkt dat de import van pups onder de vijftien weken gedaald is’ door de 
invoering van de vijftienwekenregel.

1. Kan de minister met cijfers aantonen in hoeverre de controle op de import van pups 
is toegenomen sinds de toepassing van de vijftienwekenregel?

2. Hoe is de import van pups geëvolueerd sinds de invoering van de vijftienwekenregel? 
Graag totaalcijfers en cijfers per land van herkomst.

B. In Nederland zijn er berichten over het feit dat heel wat mensen die een hond zoeken 
daarvoor naar het buitenland gaan. Dit gegeven baart dan weer de mensen van 
dierenbescherming zorgen omdat er weinig controle is op buitenlandse honden en dat 
ze vaak weinig gesocialiseerd zijn. In Nederland blijkt de roep groter te worden voor 
de invoering van een keurmerk, al is ook daar niet iedereen gelukkig mee.

3. Hoeveel Nederlanders hebben de afgelopen drie jaar een pup in Vlaanderen gekocht?

4. In Nederland wordt ook vaak teruggegrepen naar ‘hondenstichtingen’ in het 
buitenland die pups en honden importeren. Ook in Vlaanderen bestaat een aantal 
vzw’s die dit doen.

a) Hoe groot is het aandeel van deze vzw’s die buitenlandse honden in Vlaanderen 
importeren ten aanzien van het totaal ingevoerde honden? Graag een overzicht 
van de afgelopen vijf jaar, telkens in absolute aantallen en procentuele 
aandelen.

b) Hoe verlopen de controles op de volwassen honden én de pups die door deze 
vzw’s worden geïmporteerd?

c) In Nederland zijn er asielen die zich richten op geïmporteerde honden, aangezien 
het blijkbaar regelmatig voorvalt dat er een mismatch is tussen de 
geïmporteerde hond en de eigenaar. 

Is de minister van oordeel dat ook asielen in Vlaanderen hun deuren moeten 
openen voor zwerfhonden die door dergelijke vzw’s naar België worden 
geïmporteerd?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 1098 van 7 april 2017
van GWENNY DE VROE

1. Ik verwijs naar het antwoord op schriftelijke vraag nr 1091 van 5 april 2017. 

2. Traces bevat geen informatie over de leeftijd van de honden. De totale cijfers van 
import voor Vlaanderen, voor honden van alle leeftijden, zijn als volgt:

 2013 2014 2015 2016
Bulgarije - 2 23 25
Cyprus - - 2 29
Tsjechische republiek 6.114 9.865 4.027 4.478
Duitsland 2 - - -
Spanje 224 228 729 985
Frankrijk 44 19 105 61
Kroatië - - 1 1
Hongarije 2.770 2.526 1.272 724
Ierland 31 19 49 45
Italië 1 - 1 13
Nederland 1.366 111 - 16
Roemenië - 10 178 787
Zweden - - - 3
Slovakije 8.068 5.304 8.731 11.975
Totaal 18.620 18.084 15.118 19.142

3. Deze gegevens worden niet bijgehouden.

4. Ik verwijs naar het antwoord op uw schriftelijke vraag nr 1098 van 7 april 2017.
De opvang van honden van mensen die hun dier om een of andere reden kwijt willen, 
bv omwille van een mismatch, is jammer genoeg de corebusiness van asielen. 


